
Téma své diplomové práce Saturace české populace jodem  

jsem si vybrala na základě svého zájmu o tuto problematiku,  

protože si myslím, že význam jodu v organismu je veliký, a proto  

jsem se o této problematice toužila dozvědět něco víc. 


